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PROTOKÓŁ Nr L/18 

z sesji Rady Gminy Kwidzyn 

odbytej w dniu 29 maja 2018 r. 

 

Miejsce sesji: siedziba Urzędu Gminy Kwidzyn, ul. Grudziądzka 30, sala narad nr 22. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon  

Obrady sesji protokołowała Inspektor ds. obsługi biura Rady– Pani Katarzyna Kisiel 

Sesję rozpoczął Przewodniczący o godz. 15.30, a zakończył o godz. 17.15 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 Pan Henryk Ordon – Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn dokonał otwarcia L 

sesji Rady. Stwierdził, iż na podstawie listy obecności radnych, w obradach uczestniczy 

13 radnych, wobec czego rada posiada wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Nieobecni na sesji radni zostali usprawiedliwieni. 

Przewodniczący poinformował, że posiedzenie Rady Gminy Kwidzyn jest 

nagrywane w systemie audio – video do celów archiwalnych.  Uczestnicy, którzy 

nie wyrażają zgody na upowszechnianie wizerunku, proszeni są o opuszczenie 

obrad sesji. 

W sesji uczestniczyli ponadto:  

◦ Wójt Gminy – Pani Ewa Nowogrodzka, Zastępca Wójta – Pan Krzysztof Michalski, 

Sekretarz Gminy – Pani Agata Szcześniak, Skarbnik Gminy – Pani Iwona Skrajda,  

Pełnomocnik Wójta ds. oświaty – Pani Eliza Ponikowska, Pełnomocnik Wójta ds. 

rozwiązywania problemów społecznych – Pani Dorota Madej.  

◦  goście: mieszkaniec Marezy – Pan Leszek Torłop oraz pracownicy merytoryczni 

urzędu. 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon powitał wszystkich zgromadzonych  

na L obradach sesji Rady Gminy Kwidzyn. 

  Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 2. Przedłożenie porządku sesji do zatwierdzenia. 

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji, który radni i sołtysi 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji. Poinformował o wprowadzeniu  

do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w pkt. 7.  Nie zgłoszono żadnych 

wniosków w związku z czym poddał pod głosowanie porządek sesji, który został 

przyjęty jednogłośnie (13 głosami „za”), w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedłożenie porządku obrad do zatwierdzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.  

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Informacja Wójta z realizacji zadań wynikających z art. 37 ust. 8 ustawy z dnia 27 
marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, w Gminie 
Kwidzyn za 2017 rok.  

7. Podjęcie uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Kwidzyn na 2018 rok, 

2) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Kwidzyn na lata 2018-2032, 

3) w sprawie nadania nazwy „Skwer imieniem Konfederatów Obrony Wiary i Ojczyzny" 

punktowi widokowemu położonemu w Marezie, 

4) w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych, zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Kwidzyn, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa 

Wodociągowo-Kanalizacyjnego Kwidzyn Sp.z o.o., z siedzibą w Kwidzynie, na lata 2018-

2020, 

6) w sprawie przyjęcia programu upowszechniania sportu w Gminie Kwidzyn na lata 

2018 – 2020, 

7) w sprawie zasięgnięcia opinii jednostek pomocniczych Gminy Kwidzyn. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania XLIX sesji. 
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9. Wolne wnioski.  

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący oświadczył, iż protokół z XLIX sesji był wyłożony do wglądu                   

w budynku Urzędu Gminy, w biurze rady (pokój nr 31). Zwrócił się z pytaniem  

do radnych, czy wnoszą do protokołu uwagi. W związku z brakiem uwag  

 poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Gminy, który został 

przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.  

Pani Wójt ustnie przedłożyła sprawozdanie z działalności za okres od dnia  

27 kwietnia 2018 roku do 29 maja 2018 roku. Poinformowała o wydarzeniach, 

spotkaniach i uroczystościach, w których brała udział w okresie między sesjami: 

28 kwietnia 2018r. – uczestniczenie w otwarciu nowego sklepu na terenie miasta 

„Mrówki”. 

2 maja 2018r. – spotkanie w Szkole Podstawowej w Tychnowach z dyrektorem  

i wykonawcą termomodernizacji szkoły, omówienie zakresu prac i możliwości 

wcześniejszego ich rozpoczęcia.  

3 maja 2018r. – udział z Przewodniczącym Rady, radnymi i członkami Młodzieżowej Rady 

w obchodach 227 rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 maja na skwerze Kombatantów  

w Kwidzynie. 

4 maja 2018r. – dzień wolny – urząd nieczynny  za dzień 6 I - święto Trzech Króli..  

7 maja 2018r. – otwarcie ofert na kanalizację w Kamionce. Niestety nie wpłynęła żadna 

oferta, przetarg zostanie ogłoszony ponownie.  

8 maja 2018r. – uczestniczenie z Przewodniczącym Rady w powiatowych obchodach Dnia 

Strażaka w Kwidzynie.  

9 maja 2018r. – narada inwestycyjna z pracownikami z Urzędu Gminy.  

11 maja 2018r. – spotkanie z przedstawicielami jednostki OSP Pastwa na temat 

otrzymanego dofinansowania do zakupu wozu strażackiego oraz brakujących 90 000 zł.  

W tym samym dniu w Szkole Podstawowej w Nowym Dworze odbyły się I zawody 

sportowe, w których udział wzięli uczniowie z SP Licze, Rakowiec, Tychnowy i Nowy Dwór.  
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16 maja 2018r. – spotkanie w Mikołajkach Pomorskich  z przedstawicielami Pomorskiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej. 

18 maja 2018r. – uczestniczenie w Konferencji w Politechnice Gdańskiej z okazji 100 

rocznicy działalności Państwowej Inspekcji Pracy na zaproszenie Marszałka Sejmu Pana 

Marka Kuchcińskiego.  

22 maja 2018r. – Nadzwyczajne Walne Zgromadzenie Przedsiębiorstwa Wodociągowo  

- Kanalizacyjnego z uwagi na konieczność uzupełnienia składu Rady Nadzorczej,  

z ramienia Gminy - Pan Przemysław Górski, z ramienia Miasta - Pani Barbara Morus.  

23 maja 2018r. – posiedzenie doraźnej komisji ds. zmian w Statucie Gminy. 

24 maja 2018r. –wzięcie udziału z pracownikami urzędu w szkoleniu z RODO (unijne 

Rozporządzenie o Ochronie Danych Osobowych). Ponadto posiedzenie komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

25 maja 2018r. – spotkanie z Dyrektorem Expomu na temat obecnej sytuacji 

przedsiębiorstwa.  

28 maja 2018r. – walne zgromadzenie w Spółce Zdrowie, w której Gmina posiada 40 

udziałów po 500 zł każdy. 

29 maja 2018r. – przed sesją Rady Gminy Kwidzyn odbyło się posiedzenie Komisji Spraw 

Społecznych dotyczące zaopiniowania przydziału mieszkań w Dubielu i Marezie.  

 

Pani Wójt nadmieniła, że w trakcie realizacji są rozbudowa i doposażenie placów zabaw. 

Ponadto realizowane są także koszenia. Miały miejsce przeglądy kilku placów zabaw, 7/9 

jest do naprawy. Wójt przekazała, że planuje się wyłonienie jednego wykonawcy, który na 

zlecenie wykonałby naprawy na wszystkich placach zabaw. Pozostałe przeglądy będą  

w najbliższym czasie realizowane.  

Stan radnych:14  

 

Informacja na temat stanu dróg gminnych. 

Informację przedstawił Zastępca Wójta Pan Krzysztof Michalski.  

Gmina Kwidzyn realizuje zadanie własne w zakresie budowy i modernizacji dróg 

głównie poprzez bieżące remonty, zakupując niezbędny materiał lub zlecając usługę  

na wykonanie prac mających na celu poprawę infrastruktury drogowej.  W 2017 roku  

w ramach bieżącego utrzymania dróg dokonano zakupu 500 ton szlaki na potrzeby 

poprawy stanu dróg gruntowych w : Gniewskim Polu, Rakowcu, Rakowicach i Dankowie. 
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Zlecono utwardzenia dróg w Rakowcu: os. Leśna (za kwotę 176. 694 zł ) oraz w ciągu  

ul. Spacerowej ( za kwotę 13.839 zł) , ul. Szafirowej w Dankowie (za kwotę 27.839 zł), 

drogi gminnej w Tychnowach (za kwotę 39.157 zł), drogi gminnej w Pastwie (za kwotę 

21.158 zł ), drogi gminnej w Rakowicach i w Rozpędzinach ( za kwotę 8.365 zł). Ponadto 

przebudowano drogę w Marezie ( za kwotę 3.408 zł), przebudowano drogę  

w Brachlewie (za kwotę 123.327 zł), wykonano remont drogi przy współudziale 

środków  pochodzących z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych (FOGR) w Gniewskim 

Polu (za kwotę 160.619,63 zł), wykonano zawrotkę w Brachlewie  (za kwotę 14.334 zł) 

oraz zlecono remonty chodników w Brachlewie, Liczu, Bronnie (za kwotę 7.504 zł)  

i zlecono naprawę i umocnienie skarpy kładki w Górkach (za kwotę 3.340 zł). Ponadto 

poza wymienionymi remontami i naprawami dróg w 2017 r. w związku z realizacją 

zadań związanych z infrastrukturą drogową wydatkowano z budżetu Gminy Kwidzyn 

środki finansowe na następujące cele:   

 równanie dróg gruntowych przy pomocy równiarki oraz koparko-ładowarki, 

 zakup masy bitumicznej na zimno do naprawy dróg asfaltowych, 

 zakup płyt jumbo dla Wspólnoty Mieszkaniowej w Nowym Dworze 1 E, 

 konserwacja rowów przydrożnych, korytek ściekowych i naprawa przepustów 

pod drogami gminnymi, 

 konserwacja kanalizacji deszczowej, 

 zakup znaków drogowych oraz betonowych słupków rozgraniczających pas 

drogowy, 

 szklenie wiat przystankowych, 

 kontrola obiektów mostowych, 

 naprawa bariery energochłonnej w Bronnie, 

 odśnieżanie dróg gminnych, 

 oświetlenie drogowe na terenie gminy Kwidzyn. 

W 2018 roku w ramach bieżącego utrzymania dróg dokonano wielu remontów,  

a co za tym idzie zakupu materiałów oraz usług. Zlecono następujące remonty dróg:  

- ul. Szafirowa w Dankowie – rozłożenie gruzu na odcinku około 180m ( za kwotę 

17.222,40 zł) - wykonano 

- Mareza dz. nr 520 - ułożenie płyt drogowych i jomba na odcinku o długości 250 m  

(za kwotę 135.250 zł) – prace w toku 
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- Podzamcze dz. nr 282/1 i 295/3 za Sawmetem – ułożenie płyt drogowych na odcinku 

o długości 230m (za kwotę 102.120 zł) – prace w toku 

- Pastwa dz. nr 200, 209/5, 273 – wykonanie utwardzenia gruzem odcinka drogi  

o długości 330m (za kwotę 27.627 zł) – prace w toku 

- Brokowo dz. 146/14 – wykonanie utwardzenia z płyt jomba na odcinku 75m (za kwotę 

21.675 zł) – prace w toku od 29.05. 

Zlecone remonty dróg zostaną zrealizowane do 30 czerwca 2018r.  

 Ponadto do realizacji bieżących remontów dróg zakupiono następujące 

materiały:  

- 78t szlaki, 

- 1t grysu, 

- 4 t masy asfaltowej na zimno,  

- 140 t kruszywa na remont drogi ul. Pięknej w Rakowcu 

- 105 t tłucznia,   

- 98,6 t mieszanki tłucznia ze żwirem,  

- 17 szt. słupków drogowych, 

- zakupiono nowe płyty Jomba oraz korytka betonowe do odprowadzenia wody 

opadowej z płytami żeliwnymi za kwotę 38.150 zł w ramach realizacji inicjatywy 

lokalnej w Tychnowach przy ul. Kościelnej.  

 

Ad.5. Interpelacje i zapytania. 

Radny Jerzy Tumiłowicz zaproponował wykonanie renowacji pompy w Liczu, 

której orientacyjna cena wynosi około 1 500 – 2 000 zł. Odnowienie studni można zlecić 

wykonawcy z Lipna.  Warto byłoby przywrócić dawną świetność pompy i podjąć 

rozmowy z tym wykonawcą.  

 Radny Franciszek Sokołowski zapytał w kwestiach: 

1) kończy się budowa 1 odcinka w Ropędzinach, gdzie były poprawiane prawie 

wszystkie wjazdy, ale jaki był tego koszt? Z jakich środków zostało to wykonane? 

2) kiedy nastąpi ogłoszenie przetargu na dalszą cześć inwestycji? 

3) wiaty, która miała być zadaszona i wyłożony polbruk, a nic się nie dzieje w tej kwestii. 

 Radna Katarzyna Rublewska podniosła temat funduszu sołeckiego i problemów 

związanych z realizacją zadań i inwestycji. Wszystkie zadania planowane do wykonania 

są ogłaszane w formie przetargów przez pracowników Urzędu Gminy. W Gminie 



7 

 

Sadlinki to radni /sołtysi otrzymują upoważnienie od Wójta na zakup określonych 

rzeczy do realizacji zadań w ramach funduszu sołeckiego. Czy możemy zmienić w naszej 

Gminie formę realizacji funduszu sołeckiego, żeby sprawniej to funkcjonowało? 

 

Ad. 6. Informacja Wójta z realizacji zadań wynikających z art. 37 ust. 8 ustawy  

z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, w 

Gminie Kwidzyn za 2017 rok 

 Informację przedstawiła Pani Wójt Ewa Nowogrodzka. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 10. Podjęcie uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Kwidzyn na 2018 rok, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Iwona Skrajda, informując, że dokonuje się zmian  

w budżecie polegające na zwiększeniu dochodów o kwotę 12 200 zł i wydatków o kwotę 

312 200 zł oraz na przesunięciu dochodów i wydatków między działami i rozdziałami 

klasyfikacji budżetowej. Po wprowadzonych zmianach deficyt budżetowy wynosić 

będzie 10 025 000 zł. Deficyt budżetowy zostanie pokryty przychodami pochodzącymi  

z obligacji, pożyczek i kredytów w kwocie 6 290 000 zł oraz wolnych środków z lat 

ubiegłych w kwocie 3 735 000 zł. Przychody budżetu zwiększa się o kwotę 300 000 zł  

z tytułu wolnych środków z lat ubiegłych. W wyniku zmian przychody budżetu wynosić 

będą razem 11 342 000 zł. Następie Pani Skarbnik szczegółowo przedstawiła  

i uzasadniła kwoty zwiększeń i zmniejszeń w poszczególnych działach klasyfikacji 

budżetowej, które wpłynęły na stan dochodów i wydatków budżetu Gminy. Wymieniła 

także realizowane zadania i przedsięwzięcia.  

W planach Funduszu Soleckiego dokonuje się zmian w sołectwach Rozpędziny, 

Janowo, Dankowo i Szalwinek - zgodnie ze złożonymi wnioskami w sprawie zmiany 

przedsięwzięć lub ich zakresu w ramach funduszu soleckiego. 

Podsumowując, Pani Iwona Skrajda wskazała, że po wszystkich wprowadzonych 

zmianach plan wyniesie po stronie dochodów 53 251 209,20 zł, a wydatków 63 276 

209,20 zł.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 
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podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer L/345/18. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3  do protokołu  

 

2) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Kwidzyn na lata 2018-2032, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Projekt uchwały przedstawiła także Pani Skarbnik. Wyjaśniła, że na podstawie 

zmian wprowadzonych w budżecie Gminy Kwidzyn zachodzi konieczność 

wprowadzenie tych zmian w wieloletniej prognozie finansowej  — zmieniono w 2018r 

plan dochodów i wydatków oraz zwiększono plan przychodów. Zmiany powyższe 

spowodowały zwiększenie planowanego deficytu do kwoty 10 025 000 zł, który 

zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z emisji obligacji i zaciągniętych kredytów 

i pożyczek w kwocie 6 290 000 zł oraz wolnych środków w kwocie 3 735 000 zł. 

Następnie Pani Skrajda omówiła zmiany wprowadzone do wykazu 

przedsięwzięć, czyli załącznika nr 2.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer L/346/18. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4  do protokołu  

 

3) w sprawie nadania nazwy „Skwer imieniem Konfederatów Obrony Wiary i Ojczyzny" 

punktowi widokowemu położonemu w Marezie, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Konfederacja Obrony Wiary i Ojczyzny 

działała w latach 1950 do 1952 r.  Aresztowani w 1952r. w Marezie przez Urząd 

Bezpieczeństwa w Kwidzynie, skazani przez Okręgowy Sąd Wojskowy w Gdańsku na 

wysokie wyroki więzienia od 5 do 10 lat.  To byli ludzie, którzy przeciwstawili się 

sowieckiej agresji i narzuceniu siłą reżimu komunistycznego, a oni chcieli tylko Wolnej 

Polski, nie kierowanej przez sowietów. Przewodniczący Rady wyraził nadzieję,  

że podjęcie uchwały o nadaniu punktowi widokowemu w Marezie imienia 
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„Konfederatów Obrony Wiary i Ojczyzny” jest przykładem patriotyzmu i szacunku dla 

ojczystej historii, a zarazem przesłaniem dla Młodego Pokolenia, mówiąc, że godność 

ludzka, Bóg, honor i ojczyzna to najważniejsze wartości, o które trzeba starać się 

każdego dnia.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer L/347/18. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Po podjęciu uchwały głos zabrał Pan Leszek Torłop dziękując Radzie Gminy  

za podjęcie uchwały oraz Pani Wójt za przychylność w tej kwestii. Podkreślił, że w końcu 

nadszedł taki czas, kiedy możemy otwarcie mówić o ludziach, którzy walczyli ze złem.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu  

 

4) w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Kwidzyn, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer L/348/18. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu  

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa 

Wodociągowo-Kanalizacyjnego Kwidzyn Sp.z o.o., z siedzibą w Kwidzynie, na lata 2018-

2020, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 
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podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer L/349/18. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu  

 

6) w sprawie przyjęcia programu upowszechniania sportu w Gminie Kwidzyn na lata 2018 

– 2020, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer L/350/18. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu  

Sprawozdanie z konsultacji stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

7) w sprawie zasięgnięcia opinii jednostek pomocniczych Gminy Kwidzyn 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer L/351/18. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu  

 

Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XLIX sesji. 

 Odpowiedzi udzielił Pan Krzysztof Michalski – Zastępca Wójta Gminy Kwidzyn. 

Odpowiedź stanowi załącznik nr 11 do protokołu  

 

Ad. 12. Wolne wnioski.   

 Radna Katarzyna Rublewska zapytała w kwestiach: 

- kiedy otrzymamy wnioski z zebrań wiejskich? Pani Wójt odpowiedziała, że zostaną 

dzisiaj przekazane radnym i sołtysom,  
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- na jakim etapie są przetargi na „Pomorskie Trasy Rowerowe” oraz przetarg  

na docieplenie szkoły w Nowym Dworze,  

- wniosek o wykonanie znaków poziomych przy wiadukcie w Nowym Dworze. 

 Radny Wiesław Namiak zaprosił wszystkich na I rodzinny turniej tenisa 

stołowego w Tychnowach - 17 czerwca o godz. 11.00 w Szkole Podstawowej  

w Tychnowach.  

 Radny Karol Rupar zapytał kiedy na ul. Leśnej kiedy zostanie dokończona 

budowa kanalizacji? Zgłosił także, że na ul. Otoczyńskiej na przystanku autobusowym 

wybito szyby. 

Sołtys sołectwa Rakowiec, Pani Elżbieta Szczukowska zapytała o budowę placu 

zabaw bo do końca maja miał być rozstrzygnięty przetarg.  

 Sołtys sołectwa Brokowo, Pani Anetta Biskupska zapytała, kiedy będzie 

zamontowana bujawka „równoważnia”, którą wcześniej zdemontowano. Zapytała także,  

kto wysypał kamienie na drogę śródpolną, bo miał być tłuczeń. Pani sołtys odniosła się 

do kwestii szacowania szkód: „Nie godzę się na to i nie będę brała udziału w szacowaniu 

szkód bo na sołtysów nałożono zbyt wiele odpowiedzialności”.  

 Sołtys sołectwa Korzeniewo, Pani Renata Krupa zapytała o ścieżkę pieszo – 

rowerową, należałoby ją oczyścić z zalegających gałęzi i liści, są także uszkodzenia. Pani 

sołtys nadmieniła, że zgłaszała tą kwestię wielokrotnie.  

 Radny Dariusz Wierzba zgłosił dwie kwestie: 

- przypomniał, że na komisji 17 maja zgłaszał kwestie konieczności naprawy bądź 

demontażu placu zabaw na ul. Pawlickiej. W szczególności chodzi o pilne zabezpieczenie 

wystających gwoździ.  

- miała miejsce weryfikacja boiska do piłki nożnej w Rakowcu przez Pomorski Związek 

Piłki Nożnej. Boisko jest w bardzo dobrym stanie i dziękuje Pani Wójt za poczynione 

inwestycje. Musimy jeszcze spełnić jeden warunek: odgrodzić boisko od kibiców (około 

20 metrów ogrodzenia). Wówczas boisko będzie spełniało normy V ligi.  

 Sołtys sołectwa Kamionka, Pani Genowefa Szczotka zapytała jak wygląda kwestia 

kanalizacji w Kamionce?  

 Radny Jerzy Tumiłowicz zgłosił do pilnej naprawy plac zabaw w Liczu (domek nie 

ma szczebelek w podejściu, spróchniałe części). 

 Sołtys sołectwa Obory, Pani Barbara Sęk zapytała o plac zabaw i wiatę.  
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 Pani Wójt udzieliła odpowiedzi na niektóre kwestie zgłoszone przez radnych  

i sołtysów: 

- Pani Wójt proponuje, aby wrócić do systemu, kiedy sesje Rady Gminy odbywały się  

w godzinach porannych ze względu na konieczność obecności pracowników 

merytorycznych, którzy mogą pewne kwestie wyjaśnić na bieżąco, 

- kanalizacja w Kamionce – jesteśmy po I przetargu do którego nie wpłynęła żadna 

oferta, przygotowywany jest II przetarg, 

- kanalizacja ul. Leśnej Rakowiec – przetarg nie został rozstrzygnięty, bo nie złożono 

żadnej oferty i zostanie ogłoszony kolejny przetarg, 

- przetarg na ścieżki pieszo – rowerowe „Wiślane Trasy Rowerowe”. Został ogłoszony 

przetarg na wyłonienie inspektorów nadzoru, a dopiero później zostanie ogłoszony 

przetarg na wykonawstwo. Przygotowana dokumentacja przetargowa musi zostać 

jeszcze  sprawdzona przez Urząd Marszałkowski.   

- jeśli chodzi o place zabaw, zgłaszanie napraw i innych kwestii - należy kontaktować się 

z Panią Weroniką Jarzębowską. 

 Pani Wójt odczytała list gratulacyjny z Narodowego Centrum Kultury od dr hab. 

Rafała Wiśniewskiego dla Gminnego Ośrodka Kultury za realizowanie projektu „Zaproś 

nas do siebie” w 2017 roku (jeden z 20 domów kultury w całej Polsce). Podziękowania 

należą się wszystkim pracownikom Gminnego Ośrodka Kultury. 

 

 

 

Ad. 17. Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim uczestniczącym w L sesji Rady 

Gminy Kwidzyn. Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący uznał sesję Rady 

Gminy Kwidzyn za zamkniętą. 

 

 
PROTOKOŁOWAŁA:        PRZEWODNICZYŁ: 
Inspektor ds. obsługi biura Rady       Przewodniczący Rady

     
 
Katarzyna Kisiel         Henryk Ordon  
 
 
 

 


